

Ref :

ADM/LMN/2025/112

المرجع :

Date:

10/11/2025

التاريخ :

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

النشرة البحريّة المحليّة لإمارة أبوظبي
إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Yas Inner East Channel, Abu Dhabi

الموقع : قناة ياس الداخلية شرق، أبوظبي

Subject : Marine Event

الموضوع : فعالية بحرية

Please be advised that a marine event will be conducted in Yas Inner East Channel, as per the attached illustrative map.

This event includes ROV activities, starting 10th November 2025 till 12th November 2025 from 08:00 am to 04:00 pm.

يرجى العلم بأنه سيتم إقامة فعالية بحرية في قناة ياس شرق الداخلية، بحسب الخريطة التوضيحية المرفقة.

تشمل هذه الفعالية تنفيذ أنشطة بوسائل بحرية يتم التحكم فيها عن بعد، وذلك اعتباراً من 10 نوفمبر 2025 وحتى 12 نوفمبر 2025، اعتباراً من الساعة 8 صباحاً وحتى الساعة 4 مساءً

All users of waterways, mariners, jet ski users, and maritime operators are advised to keep a sharp lookout, navigate with caution while transiting through this area, and stay well clear of the area of event.

ينصح جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة ومستخدمي الجت سكي والمشغلين البحريين بتخفي الحيطة والإبحار بحذر أثناء المرور عبر هذه المنطقة والابتعاد عن منطقة الفعالية.



سيف المهيري

الرئيس التنفيذي - أبوظبي البحريّة

Capt. Saif Al Mheiri
CEO - Abu Dhabi Maritime

الخريطة التوضيّحة
Illustrative Map

